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RAAD VOOR EUROPESE ZAKEN 

Nr, 9513 

Notulen van de vergadering gehouden 
op vrijdag 16 januari 1981 in het Catshuis van 

09.30 uur tot 10.30 uur 

Aanwezig: Minister Van der Klaauw (voorzitter) en 
de ministers Van Aardenne, Aibeda, Braks, 
De Koning en Van der Stee alsmede 
staatssecretaris Van der Mei. 
Voorts zijn aanwezig de heren Bergman (LV), 
Boele (EZ), Nieman (BuZa), Posthymus Meyes 
(BuZa) en Rutten (PV-EG). 

Secretaris : mr. J.P.M.H. Merckelbach 
Adjunct-secretaris: mr.drs. K.P. Rade 

JU Notulen van de vergadering van 2 8 november 19 80 
(nr. 9494). 

De notulen worden vastgesteld met 
inbegrip van de wijziging opgenomen in 
Bijlage I (nr. 9494 b ) . 

2. Mededelingen 

Geen onderwerpen. 
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- de minister-president en marge van de Europese Raad 
te Maastricht onder meer ook een delegatie van het 
E W zal ontvangen. 

De raad stemt hiermee in. 

4.3. Y22£^ë£ëi^iG3«5£2EiGl5è5^«êS_tSn^i:)OUT£r^^d 
van februari 

De heer Rutten deelt mee dat op 
15 januari in het Comité van PV fs overleg heeft 
plaatsgevonden over de EcoFin-Raad van februari. 
Het VK is van mening dat tijdens deze Raad richt
lijnen vastgesteld zouden dienen te worden met 
betrekking tot de landbouwprijzen en dit gezien 
het verband tussen deze prijzen en de herstructurering 
van de begroting. Andere delegaties hebben echter 
te kennen gegeven de Commissie-voorstellen inzake 
de landbouwprijzen af te willen wachten alvorens 
hierover te discussiëren. Commissie-voorzitter Thorn 
heeft meegedeeld dat het overlijden van de 
heer Gundelach tot vertraging van de besluit
vorming inzake de landbouwprijzen heeft geleid, 
zodat de Commissie-voorstellen pas begin februari 
beschikbaar zuilen zijn. Dientengevolge zou 
EcoFin-Raad hier niet op een bevredigende wijze 
over kunnen praten. In het Comité van PV !s is 
gesuggereerd om tijdens de EcoFin-Raad een eerste, 
informele discussie over de relatie tussen de 
prijsvoorstellen en de herstructurering van de 
begroting te voeren. Een meer gestructureerde 
discussie hierover zal tijdens de EcoFin-Raad 
van maart plaats kunnen vinden, nadat ook de 
Landbouwraad de prijsvoorstellen heeft besproken. 
Spreker verwacht dat de komende debatten 
een moeilijk verloop zullen hebben aangezien de 
belangen van de lid-staten uiteenlopen. Zo 
heeft Italië reeds laten weten ook de inkomens
positie van de landbouwers en de gevolgen van de 
inflatie bij de discussie te willen betrekken, 
en niet slechts naar de effecten van de landbouw
prijzen op de begroting te willen kijken. 
Overigens is het spreker niet geheel duidelijk 
wat de gevolgen zouden kunnen zijn van het 
betrekken van de inflatie in deze discussie. 

Minister Braks deelt mee dat de 
volgende Landbouwraad op 9 en 10 februari plaats 
zal vinden. Met commissaris Gundelach heeft 
gedurende de tweede helft van 1980 veel overleg 
plaatsgevonden ter voorbereiding van het 
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Nederlandse voorzitterschap; diens overlijden 
zorgt nu voor enige vertraging. Het ligt thans 
in de bedoeling OB bij de voorbereiding van de landbouwraad v 
9 en 10 februari het reflectie-document van de 
Commissie en de prijsvoorstellen aan de orde te 
stellen. Deze prijsvoorstellen worden op 
4 februari verwacht. Overigens zullen de landbouw
ministers tijdens hun informele bijeenkomst te 
Berlijn van volgende week deze onderwerpen 
eveneens bespreken. Spreker heeft er geen bezwaar 
tegen indien ook de EcoFin-Raad zich over de 
landbouwprijzen buigt, doch dit zou niet mogen 
resulteren in richtlijnen aan de Landbouwraad. 
In het kader van haar budget-controlerende 
functie zal de EcoFin-Raad aan kunnen geven 
hoeveel ruimte de begroting nog biedt voor de 
landbouwprij zen. 

Minister Van der Stee acht deze 
voorstelling van zaken enigszins geforceerd. 
De Raad van ministers kan immers in verschillende 
samenstelling bijeenkomen. Spreker prefereert 
het scenario zoals dit in het Comité van PV fs 
is geopperd. Verder informeert spreker of het 
reflectiedocument, dat vorige spreker aanhaalde, 
reeds in de Coordinarle Commissie is besproken. 

Staatssecretaris Van der Mei antwoordt 
dat de Coördinatie Commissie er wel kennis van 
heeft genomen doch het niet heeft besproken. 
Overeengekomen is dat het Ministerie van Landbouw 
en Visserij hier op zo kort mogelijke termijn 
overleg over zal organiseren. 

Minister Van der Stee acht het gewenst 
dat dit overleg voor de aanstaande Ecofin-Raad 
plaatsvindt. 

Minister Braks deelt mee dat een document 
over het Commissie-stuk op 2 8 januari binnen het 
Ministerie van Landbouw en Visserij gefinaliseerd 
zal worden, hetgeen het mogelijk zal maken om aan 
de wens van vorige spreker tegemoet te komen. 

De heer Posthumus Meyjes meldt dat de 
afgelopen maanden regelmatig contact op DG-niveau 
heeft plaatsgevonden over deze problemen. De 
neerslag van deze contacten zal middels een 
aantekening aan de diverse bewindslieden worden 
voorgelegd. 

De heer Rutten meent dat het DG-overleg 
een breder karakter heeft dan alleen de prijs
voorstellen, waar op korte termijn een besluit 
over genomen zal dienen te worden. 
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Minister Van der Klaauw concludeert dat 
voor de Landbouwraad van 9 februari in de RE2 
c.q. de ministerraad een in interdepartementaal 
c.q. de Coördinatie Commissie voorbereide discussie 
zal plaatsvinden over de landbouwprijs-voorstellen, 
de gevolgen daarvan voor andere beleidssectoren en 
de herstructurering van het gemeenschappelijk 
landbouwbeleid. 

De raad stemt hiermee in. 
4.4. Staalindustrie 

De heer Rutten deelt mee dat de BRD en 
het VK hebben aangedrongen op een discussie over 
de problemen in de staalindustrie voor eind 
februari. Deze problematiek kon in 19 80 niet meer 
worden opgelost en dient derhalve thans besproken 
te worden. 

De heer Boele meldt dat commissaris 
Davignon tijdens een lunch met minister Van Aardenne 
heeft laten blijken dat de Commissie haar voor
stellen terzake pas begin maart gereed zal hebben. 
Een voorspoedige voortgang in dit dossier wordt 
onder andere belemmerd door de onenigheid in de 
staalsector binnen de BRD. 

De heer Rutten wijst er nog op dat het 
voorstel van commissaris Davignon om de Staalraad 
en de Energieraad te combineren door de lid-staten 
unaniem wordt afgewezen. 
4.5. Ogvolging^commissaris_Gundelach 

De heer Rutten deelt mee dat als opvolger 
van commissaris Gundelach is aangewezen de 
heer Dalsager. Binnen de Commissie schijnt er thans 
echter een groeiende oppositie te bestaan tegen de 
toekenning van de zware portefeuille van landbouw 
aan de relatief onervaren Dalsager. Wellicht zal 
Denemarken tijdens de Algemene Raad dit onderwerp 
ter sprake brengen. 

Minister Braks acht de gevolgde procedure 
inzake de opvolging van de heer Gundelach minder 
gelukkig. 

Minister Van der Klaauw refereert aan 
de activiteiten van mevrouw Thatcher ten tijde 
van de portefeuille-verdeling tussen de Commissie
leden en acht het onwenselijk om een dergelijke 
gang van zaken thans te herhalen. 


